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On a clear night in late June 2005, four U.S. Navy SEALs left their base in northern
Afghanistan for the mountainous Pakistani border. Their mission was to capture or kill
a notorious al Qaeda leader known to be ensconced in a Taliban stronghold
surrounded by a small but heavily armed force. Less then twenty-four hours later, only
one of those Navy SEALs remained alive. 

This is the story of fire team leader Marcus Luttrell, the sole survivor of Operation
Redwing, and the desperate battle in the mountains that led, ultimately, to the largest
loss of life in Navy SEAL history. But it is also, more than anything, the story of his
teammates, who fought ferociously beside him until he was the last one left-blasted
unconscious by a rocket grenade, blown over a cliff, but still armed and still breathing.
Over the next four days, badly injured and presumed dead, Luttrell fought off six al
Qaeda assassins who were sent to finish him, then crawled for seven miles through the
mountains before he was taken in by a Pashtun tribe, who risked everything to protect
him from the encircling Taliban killers.

A six-foot-five-inch Texan, Leading Petty Officer Luttrell takes us, blow-by-blow,
through the brutal training of America's warrior elite and the relentless rites of passage
required by the Navy SEALs. He transports us to a monstrous battle fought in the
desolate peaks of Afghanistan, where the beleaguered American team plummeted
headlong a thousand feet down a mountain as they fought back through flying shale
and rocks. In this rich , moving chronicle of courage, honor, and patriotism, Marcus
Luttrell delivers one of the most powerful narratives ever written about modern
warfare-and a tribute to his teammates, who made the ultimate sacrifice for their
country.
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军事

英文原版

美国

战争

阿富汗

评论

We just prove it thru your body, that you can push yourself futher than you can ever
image!

-----------------------------
好吧现在有谁推荐下SAS的书么

-----------------------------
不要太右有没有。。。国民主义到令人反感了都。。。中东人民不是人吗？

-----------------------------
有一半是讲作者如何通过魔鬼般的训练...

-----------------------------
在众多描写seal的自传里，这本算是文笔精彩的。值得我留意的是，比较他们Buds和h
ell week的经历。

-----------------------------
just have read few chapters,not interested.



-----------------------------
最好看的其实是Hell
Week那个章节，海豹的训练方式真的是将身体和心理都逼到极限啊，叫床都是用轻机
枪扫射，催泪弹，高压水管冲，都不带重样的。海豹训练营instructor对手下所有人的
“无情羞辱”都是有潜在的哲学和理由的，真心比我们这种老兵上来揍新兵就为了让你
看看谁才是老大这种高太多了。

-----------------------------
看完电影 读过原著 再看一遍电影 眼泪就止不住了

-----------------------------
faith and oath.

-----------------------------
比较主旋律，适合男人看

-----------------------------
好吧，我只是为了练朗读和听力

-----------------------------
faith courage and humanlity

-----------------------------
Thanks for tears both 19 dead American heroes from Navy SEALs & SOAR gave to
me.Honor to true patriots.

-----------------------------
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书评

其实这本书对我最大的吸引力便是充分了解下美精锐是怎么炼成、如何战斗的~
小时候家长就带着作者野营、游泳、狩猎神马的~
这个是基本功的差距啊~解放军参军前基本木有机会碰枪啊~而且大部分年轻人都缺乏足
够的锻炼。。。 因此：感觉解放军还有很长的路要追。不过在牺牲...  
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-----------------------------
昨晚睡觉前连滚带爬读了关键几章，结合塔利班自己公开的footage，Marcus各种公开
演讲的说辞，疑团并没有完全解开。大致故事是这么个故事，细节处，后来，Mikey出
去之后他究竟有没有/有多少帮他打压制火力，不得而知了。只知道，他自己也承认，
Mikey死前一直在喊他，但是他没有...  

-----------------------------
几点感受 1.
Marcus同学说自己小时候和老哥的业余爱好之一是在家乡德州的水里和鳄鱼玩wrestlin
g，后来看ABC的一个关于海豹部队的记录短片，发现出镜的几个哥们全是美国南方口
音，美南部民风的确彪悍，不禁为我特种兵的战力担忧啊。 2.
美军真有钱，各军种甚至各军种内部的特种...  

-----------------------------
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